
PROTOKÓŁ Nr     /12 

z posiedzenia połączonych Komisji Rady Gminy Wiżajny 

z dnia 28 listopada 2012 roku 

 

 
28 listopada 2012 roku odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy Wiżajny 

w budynku Urzędu Gminy w Wiżajnach. 

Posiedzeniu przewodniczył wybrany jednogłośnie Przewodniczący Rady Gminy  

Pan Walenty Wałejko. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan Andrzej Jacek Hołdyński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

2. Pan Grzegorz Rutkowski  – Członek Komisji Rewizyjnej 

3. Pan Ignacy Szeraszewicz   – Członek Komisji Rewizyjnej  

4. Pan Jan Dariusz Rudziewicz  – Członek Komisji Rewizyjnej 

Lista obecności w załączeniu (załącznik Nr 1).                                

                  

1. Pan Tomasz Zamojski  – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

2. Pan Walenty Wałejko   – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

3. Pan Sławomir Przekop  – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

Nieobecna:  Pani Teresa Kuźma, Pani Elżbieta Dembowska 

Lista obecności w załączeniu (załącznik Nr 2).  

 

1. Pan Tadeusz Piotr Łanczkowski` – Z-ca przewodniczącego Komisji Infrastruktury 

2. Pan Jarosław Mikielski  – Członek Komisji Infrastruktury 

3. Pan Bogdan Duś   – Członek Komisji Infrastruktury 

4. Pan Kazimierz Bacewicz  – Członek Komisji Infrastruktury 

5. Pan Sławomir Szymon Banialis – Członek Komisji Infrastruktury 

Nieobecny:  Pan Piotr Paweł Oszkinis 

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 3). 

 

1. Pani Jadwiga Markowska  – Sekretarz Gminy  

2. Pan Daniel Sieraniewicz   – Referent w Urzędzie Gminy 

Lista obecności w załączeniu (załącznik Nr 4). 

 

 

 

 
Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko otworzył obrady, godzina 9

00 
i powitał 

wszystkich zebranych. 
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Do p-ktu 2 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał proponowany porządek 

posiedzenia:    

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

4. Analiza zagadnień dotyczących wprowadzenia ustawy śmieciowej. 

5. Sprawy bieżące. 

6. Wolne wnioski.  

7.  Zakończenie posiedzenia. 

  

 Przewodniczący posiedzenia zapytał, czy są uwagi do proponowanego porządku 

obrad. Następnie zapytał, kto jest za przyjęciem nowego porządku obrad.  

Za oddano 12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący 

stwierdził, że porządek został przyjęty. 

 

  

Do p-ktu 3 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt:  

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

Za przyjęciem protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji Rewizyjnej głosowało  

4 członków komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Za przyjęciem protokołu z posiedzenia Komisji Infrastruktury głosowało 5 członków 

komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 Za przyjęciem protokołu z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów głosowało  

3 członków komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

Przewodniczący posiedzenia stwierdził, że protokoły zostały przyjęte.  

  

  
Do p-ktu 4  

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt:  

Analiza zagadnień dotyczących wprowadzenia ustawy śmieciowej. Następnie powiedział,  

że będzie spotkanie w Rutce-Tartak na którym mają być przedstawiciele firmy, która zrobiła 

opracowanie dla gmin. Dodał, że na spotkaniu mają być również radni z 5 gmin. Stwierdził, 

że będzie konieczność podjęcia ok. 8 uchwał.  

 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska powiedziała, że jest określona 

kolejność podejmowania tych uchwał i na pewno zostanie zachowana, żeby organy nadzoru 

nie odrzuciły tych uchwał tylko z powodu niezachowania kolejności. 

 Radny Pan Tadeusz Łanczkowski powiedział, że stawka za śmiecie będzie 

prawdopodobnie rosła tak jak inne rzeczy. 

 Radny Pan Sławomir Banialis powiedział, że słyszał o tym, że w Rutce-Tartak 

opłata za śmiecie ma być naliczana od domu.   

 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska powiedziała, że to są chyba 

niesprawdzone informacje, gdyż warunki mają być podobne w kilku gminach,  

które nawiązały współpracę, a stawki będą również zbliżone do siebie. Dodała, że na tym 

spotkaniu będą przedstawiciele firmy i można im zadawać pytania, gdyż są gotowi  

na współpracę.  



3 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że jest założenie, 

aby prowadzić segregację śmieci. Wyjaśnił, że jest przyjęty model, który zakłada posiadanie 

w każdym domu dwóch pojemników na tzw. śmiecie suche i mieszane. 

 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska powiedziała, że na szkło będą 

ustawione oddzielne pojemniki, prawdopodobnie tylko w Wiżajnach. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że jest jeszcze 

propozycja, aby utworzyć tzw. przydomowe kompostowniki, gdzie każdy będzie wyrzucał 

śmiecie biodegradowalne. 

Przewodniczący ogłosił przerwę w związku z wyjazdem radnych na spotkanie w sprawie 

ustawy śmieciowej, godz. 9
12 

Po przerwie 12
30

.  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że wpłynęło 

pismo odnośnie wiatraków. Następnie odczytał pismo (załącznik Nr 5).  Powiedział, że będzie 

trzeba wypracować wspólne stanowisko z Wójtem Gminy. 

 Radny Pan Grzegorz Rutkowski powiedział, że praktycznie nie ma turystyki, 

skoro nikt nie płaci opłaty miejscowej. 
 

 

Do p-ktu 5 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Sprawy bieżące. 

Nie zgłoszono żadnych spraw, przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu. 

 

 

   

Do p-ktu 6 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Wolne wnioski. Żadnych wniosków nie wniesiono, przewodniczący przeszedł do kolejnego 

punktu. 

 

 

 

Do p-ktu 7 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko podziękował wszystkim za udział 

w posiedzeniu i zamknął obrady połączonych Komisji Rady Gminy. 

Godzina 13
00

. 

Protokołował: 

D. Sieraniewicz 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów 

 

/-/ Teresa Kuźma 

 


